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متن پرسش

با سلام،اگه امکان داره لطف کنید نظرتون رو به صورت "مفصل" در مورد علامه حسن زاده

بگود.ایشان می تونن "الگوی جامعی" برای ما باشن؟چرا کمتر از ایشون صحبت می کنید؟علت

خاصی داره؟نمیشه یه انسان به این عظمت حی و حاضر تو ایران باشه و شما کمتر اشاره ای به ایشون

بکنید.علتش چیه؟شاید ایشون برای شما فقط یه مرد بزرگ هستند و اهل سلوک،نه بیشتر؟لطفا

مفصل جواب بدین.خودم خوب می دونم ایشون عارف و عالم و اهل االله و وارسته هستن و آثار

ارزشمندی دارن!لطفا این شکلی جواب ندین.ممنونم

متن پاسخ

باسمه تعالی؛ علیک السلام: همانطور که قبلا عرض کردم ایشان را بهواقع یک دانشمند اسلامی

میدانم که با سلوک قلبی خود، خود را ملکوتی کردهاند و از آن پایگاه آثاری از خود بر جای گذاشتهاند

که اگر به کتابهای ایشان دل بدهید برکات زیادی برای شما دارد ولی با توجه به مدتی که در خدمت

ایشان بودم نظرم این است که ایشان هرگز مایل نیستند به عنوان یک قطب و یا استاد سلوکی مدّ

نظر قرار گیرند. بنده معتقدم در ذیل شخصیت حضرت امام اگر به آثار حضرت

آیتااللهحسنزاده«حفظهاالله» رجوع شود به حضرت امام نزدیک میشوید و از جاهلیت دوران آزاد

میگردید. بیش از آنکه بخواهید از آیتاالله حسنزاده چیزی بدانید تلاش کنید از آثار علمی ایشان

معارف لازم را بهدست آورید و خود را به اقیانوس معارف عالمان دین متصل گردانید. موفق باشید


